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Referat 
Der var 27 fremmødte medlemmer.  

 

1.  Valg af dirigent og referent 

Formanden bød velkommen  

Doris Søgaard Farver valgtes enstemmigt til dirigent. 

Doris Søgaard Farver takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt via Nyheds-
brev. 

Katrine Kirk valgtes til referent. 

 

2.  Formandens beretning 

2023 var endnu et godt år for Rørvig Sejlklub, hvor meget gik som det skulle, men hvor vi ikke var begunstiget af 
de bedste vejrforhold. Så en del unge nybegyndere – og deres forældre – fik sig en på opleveren, når starten på 
karrieren i RØS omfattede jollesejlads i 10 m/s, dog under meget kontrollerede omstændigheder.  

Medlemstallet har været næsten uændret i forhold til året før, hvilket må ses som ganske tilfredsstillende. 

Tilslutningen til aktiviteterne var trods vejret god – både på vandet og på land. Aktiviteterne kørte som vanligt, 
overnatningsturen kunne afvikles og onsdagsgrill blev gennemført. Det middelmådige vejr kan også ses i omsæt-
ningen til onsdagsgrille, som ikke nåede vanlige højder. 

Det var desværre også et år, hvor vi måtte aflyse afholdelsen af årets klubmesterskaber, da vi ikke kunne samle nær 
det antal hjælpere, som er påkrævet. Det viser nogle af de udfordringer, som er ved klublivet, men vi håber da 
meget, at det kan lykkes i år. 

Vi er i slutningen af 2023 blevet begunstiget af et tilskud fra Kai Hoffmann Nielsens Fond på 60.000 kr., som 
gerne vil støtte den fortsatte fornyelse af RØS’s flåde. Efter modtagelse af opfordring til at søge om tilskud, så 
valgte bestyrelsen at søge om tilskud til indkøb af tre Laser Pico, som er en plastjolle, der minder om en ’rigtig’ 
laser. Den er dog lidt kortere og lidt langsommere. Sejlet er Laser Radial-størrelse. Ror, sværd m.v. er Laser-dele, 
så der er mulighed for genbrug. Købet af disse tre joller skal som en start på en trinvis udskiftning af de stadigt 
mere bedagede og vedligeholdelseskrævende laserjoller. Vi vil dog beholder Laser-jollerne, så længe de fungerer, 
men vi vil begrænse anvendelsen til de mere erfarne sejlere, så de belastes mindre. 

Der er også foretaget en opgradering af vores surfudstyr, hvor der er indkøbt fem nye brædder. Disse indkøb er 
sponsoreret af Lighthouse Aviation (Jan Melgaard). 

Der skal lyde en stor tak til både Kai Hoffmann Nielsens Fond og Lighthouse Aviation (Jan Melgaard). Denne 
form for støtte er helt afgørende for at kunne forny og udbygge vores udstyr, da det er svært at gøre indenfor 
rammerne af vores løbende driftsøkonomi. 
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Som afrunding en stor tak til alle, som har bidraget igennem det seneste år. Og så er der jo altid plads til og behov 
for nye og friske kræfter for at holde RØS kørende på det niveau, som er bygget op. Så meld jer endelig på banen 
og skub gerne lidt – men vedholdende - til andre. Så bliver 2024 helt sikkert også et godt år. 

Debat: 

• Helle Kann supplerede for kajak-sektionen med at sæsonen har været aktiv, selv om vindforholdene har været 
mere udfordrende end normalt.  

• Nina Dürr kunne for Ynglingen berette, at Ynglingen fhar fået nye sejl, og at aktiviteten på båden har været 
stor i den forgangne sæson. Jeppe Lenstrup er blevet godkendt som fører.  

• Et medlem spurgte til det faldende medlemstal. Formanden forklarede, at der er ændret praksis, således at 
manglende betaling fører til automatisk udmeldelse.  

Beretningen blev herefter godkendt. 

 

3.  Fremlæggelse af regnskab 

Stine gennemgik hovedpunkterne i det udarbejdede regnskab, som dækker perioden 1/1 2022-31/12 2022.  

Medlemskontingenter indbragte kr. 213.000, som er en smule mindre end i 2022. 

Samlet set er der et overskud før afskrivninger på lidt over 100.000 kr., hvoraf ca. 60.000 kr. kan henføres til 
fondstilskuddet fra Kai Hoffmann Nielsens Fond, som er modtaget lige før nytår, mens betalingen for de nye joller 
først sker i år. 

Der er ændret afskrivningsprincip fra og med regnskabet for 2023. Alt (undtagen klubhuset) er overgået til lineær 
afskrivning over et antal år (maksimalt 10 år). Tidligere er der foretaget afskrivning efter saldoprincippet. Den hidtil 
anvendte afskrivningsprocent er anvendt til at fastsætte afskrivningsperiode per aktiv. En række aktiver er ældre 
end afskrivningsperioden for den pågældende type aktiv. Disse er derfor nedskrevet til 0 kr. Samlet set betyder det, 
at 2023 får et højt niveau af afskrivninger, men så er der også 'ryddet op'. 

Det overvejes at nedskrive klubhuset fra 1,9 mio. kr. til 0 kr., når lånet er betalt ud ved udgangen af 2024. Derefter 
vil vores egenkapital bedre afspejle vores reelt disponible og omsættelige formue. Argumentet er, at klubhuset ikke 
kan sælges, og at huset således ikke er et aktiv, som RØS kan omsætte til likviditet. 

Samlet set viser regnskabet et underskud efter afskrivninger på 109.000 kr. Klubbens likviditet er ultimo 2023 ca. 
330.000 kr.  

Regnskabet blev godkendt uden yderligere bemærkninger.  

 

4.  Indkomne forslag 

4a. Ændring af vedtægtsbestemmelse om frist for afholdelse af generalforsamling 

Bestyrelsen havde stillet forslag om, at vedtægternes punkt 12 ændres, så fristen for afholdelse af generalforsam-
lingen rykkes til udgangen af maj i stedt for udgangen af april. 

Baggrunden for forslaget er et ønske om større fleksibilitet ift. afholdelse, herunder senere end påsken. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

5.  Fastlæggelse af kontingent og indskud samt godkendelse af budget 

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet forbliver uforandret: 

• 700 kr. for aktive seniorer og aktive juniorer, uændret i de sidste mere end 10 år. 

• 250 for passive medlemmer 

Indmeldelsesgebyret forbliver uændret 300 kr. 
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Dette blev enstemmigt vedtaget. 

Årets budget er i hovedsagen en simpel fremskrivning af de poster, som indgår i regnskabet for 2023.Vedligehol-
delsesposterne stiger pga nødvendlig maling og reparation af vinduer. Samlet set forventes der balance i regnskabet. 

Budgettet blev godkendt uden bemærkninger.  

 

6.  Valg af bestyrelsesmedlemmer, 1 eller 2 seniorsuppleant(er), 2 revisorer og 1 revisor-suppleant. 

Bestyrelsesmedlemmer 
Følgende bestyrelsesmedlemmer blev valgt på generalforsamlingen i 2023 for en 2-årig periode og var således ikke 
på valg: 

• Helle Kann 

• Allan Kirk 

• Tom Keller Bruun 

• Lars Winkel Olsen 

• Stine Brandt Bendixen 

 

Følgende var på valg: 

• Marius Harttung 

• Malene Botved 

• Peter Fibiger-Lundberg 

Marius var villig til genvalg. 

 

Følgende nye kandidater meldte sig: 

• Emil Steglich-Petersen 

• Michael Lund-Andersen 

 

Marius blev genvalgt. Emil og Michael blev nyvalgt. 

 
Seniorsuppleanter 
Seniorsuppleanterne Peter Cohn og Simon Andersen afgik efter udløbet af deres 1-årige valgperiode.  

Peter var villig til genvalg, men ville gerne overlade posten til yngre kræfter. Simon genopstillede ikke. 

 

Følgende nye kandidater meldte sig: 

• Ulf Nørskov Toke  

Peter blev genvalgt. Ulf blev nyvalgt. 

 
Juniormedlemmer 
Bestyrelsen har i den seneste periode ikke haft nogen juniormedlemmer. 

Der havde ikke meldt sig kandidater, og således heller ikke i år.  



April 2024 

Revisorer 

Revisorerne afgik efter udløbet af deres 1-årige valgperiode.  

- Jan Melgaard (genopstiller) 

- Niels Elmo Jensen (genopstiller) 

De to revisorer blev genvalgt. 

 

7.  Evt. 

Der var ingen punkter til eventuelt.  
 
Hermed blev generalforsamlingen lukket. 
 
 
Referent Dirigent 

 
 
Katrine Kirk Doris Søgaard Farver 
 
 
Formand 
 
 
Allan Kirk 


